
Balzaretti: Pozyskiwaliśmy Ziyecha, ale

News - ASRoma.pl

Federico Balzaretti udzielił wywiadu dla calciomercato.com, w którym

zdradził między innymi kilka szczegółów pracy w Romie, gdy był

współpracownikiem Monchiego.

- Inter chciał Nainggolana za wszelką cenę, Roma prosiła w zamian o Zaniolo i Radu

i koniec końców razem z Nicolo pozyskaliśmy Santona.

Czego żałujesz?

- Pozyskiwaliśmy Hakima Ziyecha, jest graczem, na punkcie którego szalałem.

Staraliśmy się o niego przez długi czas, ale na koniec nie osiągnęliśmy

porozumienia. Podjęliśmy też próbę pozyskania Ilicica, ale Atalanta powiedziała od

razu nie.

Piłkarska przeszłość i gol w derbach?

- Trudno nie rozumieć ile znaczą w tych stronach derby, wszyscy o nich mówili od

pierwszego dnia gdy przybyłem. Dziś wciąż kibice zatrzymują mnie na ulicach, aby

przypomnieć o moim golu z Lazio. Zatrzymałem okładkę z gazet z następnego dnia.

Pamiętam, że tamtego dnia poleciały Daniele De Rossiemu łzy, jest emocjonalnym

typem człowieka.
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